
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 154/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής 
του έργου «Ολοκληρωμένο σχέδιο αναβάθμισης 
αστικού τοπίου στη Βέροια». 

 
Σήμερα 15 Μαρτίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 10-3-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 
10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 
19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. Γαϊτάνου, 22) Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 
25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. Σουμελίδης, 27)Ζ.Πατσίκας, 28) Α. 
Καγκελίδης, 29)Γ.Γουλτίδης, 30)Η.Τσιφλίδης, 
31)Σ.Ελευθεριάδου, 32)Ν.Μπέκης, 33)Π.Παπαδίνα, 
34)Α.Αποστολόπουλος, 35)Α.Μαρκούλης, 36)Γ.Μελιόπουλος. 

Ι.Χειμώνας, Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ν. Τσιαμήτρος, Ι.Παπαγιάννης, 
Σ.Στουγιάννος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.128/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Θ.Αγγελίνας 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.129/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.130/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.133/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Κορωνάς, Α.Καγκελίδης, Σ.Διαμάντης, 
Σ.Ασλάνογλου, Α.Σιακαβάρας, Τ.Χατζηαθανασίου, Η.Τσιφλίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.134/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθαν οι 
κ.κ. Α.Σιακαβάρας, Α.Καγκελίδης, Σ.Ασλάνογλου, Τ.Χατζηαθανασίου, Η.Τσιφλίδης, Σ.Διαμάντης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.137/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.138/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Χ.Γαϊτάνου και προσήλθε ο 
κ.Γ.Κάκαρης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.139/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Μ.Παπαϊωάννου, Ζ.Πατσίκας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.140/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Α.Καγκελίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.141/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.145/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.148/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Ζ.Πατσίκας, Τ.Χατζηαθανασίου 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.154/2017 απόφασης προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 22ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 28-2-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι στο Τεχνικό Πρόγραμμα και στον Προϋπολογισμό του Δήμου για το 
έτος 2016 ήταν γραμμένο και το παρακάτω έργο που εκτελέστηκε με εργολαβία  
«Ολοκληρωμένο σχέδιο αναβάθμισης αστικού τοπίου στη Βέροια» στον Κ.Α. 02.30.7341.009, 
αρ. μελέτης 53/2013 και τελική δαπάνη 4.020.278,56€. 

Η Τελική επιμέτρηση του έργου οριστικοποιήθηκε και εγκρίθηκε στις 11-7-2016 με την 
389/2016 απόφαση του Δ.Σ Βέροιας. 

Η προσωρινή παραλαβή του έργου έγινε την 05-01-2017, από την αρμόδια επιτροπή, που 
συγκροτήθηκε με την 523/2016 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου.  

Σύμφωνα  με τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν. 3669/2008 η προσωρινή παραλαβή του 
έργου ολοκληρώνεται με την έγκριση του πρωτοκόλλου από το Δημοτικό Συμβούλιο (προισταμ. 
αρχή). 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει το 
πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής του εν λόγω έργου. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πατσίκας: Ποιοι ήταν στην επιτροπή παραλαβής και τι ακριβώς παρέλαβαν;  Αυτό που 

βλέπουμε τώρα, τελείωσε το έργο; Το ασανσέρ χειμώνα το παραλάβαμε, το καλοκαίρι που είχε τα 
προβλήματα είναι ΟΚ; 

Λαζαρίδης: Έχω να πω ότι στο ασανσέρ και στη σκάλα παρουσιάστηκαν φαινόμενα 
έντονα κακής χρήσης από συνδημότες μας. από τις πρώτες μέρες φανταστείτε είχε 700 κινήσεις 
το ασανσέρ γιατί τα παιδιά παίζανε. Να βάλουμε κάμερες;  

Δυστυχώς τα δημόσια έργα έχουν να κάνουν με τη σωστή χρήση από όλους μας και πόσο 
σεβόμαστε την κατασκευή τους, το έργο που προσφέρουν, τις υπηρεσίες κλπ. Είναι αυτονόητα τα 
πράγματα αυτά, ζητήματα παιδείας που μας κάνουν να φερόμαστε άσχημα, να καταστρέφουμε, τι 
να πούμε; Για τη σκάλα, έχει ένα κόκκινο κομβίον κατά την άνοδο κι υπήρχαν ηλικιωμένοι οι 
οποίοι θεωρούσαν ότι έπρεπε να το πατήσουν για να ξεκινήσει η κίνηση, η οποία όμως γίνεται 
αυτόματα. Παρουσιάστηκαν άπειρα θέματα με τη στάση, αυτό ήταν κουμπί κινδύνου και έπρεπε 
να έρθει ο συντηρητής να το ξαναβάλει μπροστά κοκ.  

Θέλει ένα μικρό σεβασμό στα χρήματα που δόθηκαν τα οποία δεν είναι όλα δικά μας, 
είναι ξένα αλλά ουσιαστικά είναι και δικά μας για να εξυπηρετηθεί ο κόσμος, αυτά είναι 
αυτονόητα πράγματα. Σαν να λέμε μπαίνεις στο ασανσέρ εδώ και του κάνεις ζημιά. Γι’ αυτά θα 
κουβεντιάζουμε; Εκτός αν πρέπει σε κάθε δημόσιο χώρο να βάζουμε κάμερες και κάνουμε «τον 
μεγάλο αδερφό» για πράγματα αυτονόητα. Γιατί το μετρό της Αθήνας χαίρει σεβασμού; Αυτός 
είναι ο λόγος, είναι θέμα κακής χρήσης. 

Ελευθεριάδου: Τι γίνεται με αυτά που κατασκευάστηκαν διαφορετικά σε σχέση με αυτά 
που ήταν στη μελέτη; Τα παραλάβατε; Παράδειγμα, τα πλακάκια, το πεζοδρόμιο στα αστικά, 
αλλιώς ήταν στη μελέτη αλλιώς κατασκευάστηκε. Τι γίνεται με αυτό; Πως τα παραλάβατε; 

Λαζαρίδης: Μιλάτε για τον υποβιβασμό. Αυτό δεν κρίθηκε γιατί έχει γίνει σχετική 
παραλαβή από την διαχειριστική αρχή και ήταν και πολύ αυστηρή θα έλεγα, δεν υπήρξε κανένα 
θέμα, το ότι έγινε υποβιβασμός το θεωρείτε τραγικό; Ότι κακώς είναι η αφετηρία εκεί για να 
εξυπηρετείται ο κόσμος; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι η δημοτική σύμβουλος Σ.Ελευθεριάδου μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Μπέκης: Εγώ θα πω ότι επειδή υπάρχουν πολλά προβλήματα με την παραλαβή εμείς θα 
ψηφίσουμε λευκό. 

Λαζαρίδης: Να αναφέρω ένα παράδειγμα χαρακτηριστικό: Υπάρχουν παρτέρια μπροστά 
σε καταστήματα που δέχονται μια ελάχιστη περιποίηση από τους ενοικιαστές, τα οποία είναι χαρά 
Θεού κι υπάρχουν άλλα που είναι καταπατημένα, κρίνεται τους συνδημότες μας. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη; 



Μέλη: Ναι  
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Αποστολόπουλος, Ν.Μπέκης, 

Π.Παπαδίνα, Ζ.Πατσίκας, Μ.Σουμελίδης, Σ.Ελευθεριάδου.  
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 28-2-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την με αριθ. 4/2011 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
3.- Τις υπ’ αριθ. 389 και 523/2016 αποφάσεις του Δ.Σ. 
5.- Το από 5/1/2017 πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής του ανωτέρου έργου. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006, καθώς και τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν. 3669/2008 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει το από 5/1/2017 πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής του έργου 

«Ολοκληρωμένο σχέδιο αναβάθμισης αστικού τοπίου στη Βέροια», που εκτελέστηκε από την 
εταιρία  «ΚΑΣΤΩΡ Α.Ε.» με εργολαβία και η συνολική δαπάνη του έργου ανήλθε στο ποσό των 
4.020.278,56€ με ΦΠΑ. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  154 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Παπαδόπουλος  Ι. Σιδηρόπουλος  
Α. Σιδηρόπουλος  Ι. Καραγιάννης  
Δ. Κουλουριώτης  Ν. Αγγέλου  
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-3-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  
  
  

 

  


